
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 6. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 265
Er ministeren enig med udtalelserne fra SF’s formand Pia Olsen Dyhr: ”Det er
rigtigt, at regningen godt kan blive større, men så skal det selvfølgelig finan-
sieres. Vi har ikke udskrevet nogen blankocheck. Hvis regningen bliver større,
skal finansieringen findes hos erhvervslivet…”, jf. artiklen i Jyllands-Posten
den 24. marts 2017: ”Svane-felt kan koste en yderligere milliardrabat”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rune
Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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